
KRAJEVNA SKUPNOST LOKA 
Loka 51 
1434 LOKA PRI ZIDANEM MOSTU     
 
Številka: 031-0007/2022 
Datum:  13. 12. 2024 

Z A P I S N I K  

8. redne seje Sveta KS Loka pri Zidanem Mostu, ki je potekala v petek,  13. 12. 2024 s 
pričetkom ob 18.00 uri v prostorih KS Loka 
 
Prisotni člani Sveta KS: Karel Šantej, Cvetka Ostrovršnik, Breda Rman, Franja Strniša, 
Anton Vidmar, Aleksander File, Miha Primožić, Barbara Zakrajšek. 
 
Odsotni člani Sveta KS: / 
 
Ostali prisotni: Marjetka Flisek (referentka za KS na Občini Sevnica), Božidar Beci, 
predstavnik OS se je opravičil. 
 
Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika.  
 
Sejo vodi: Aleksander File, predsednik sveta KS Loka.  
 
Predsedujoči  je uvodoma pozdravil vse navzoče.  
 
 

Ad 1 

Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

Ob začetku seje je bilo prisotnih 8 članov sveta, kar pomeni, da je svet KS Loka sklepčen.  
 
Predsedujoči pozdravi goste in člane sveta ter prebere predlog dnevnega reda in ga poda v 
razpravo ter potrditev.  
 
Predlog dnevnega reda: 
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda,  
2.   Pregled in potrditev zapisnika 7. redne seje sveta z dne 17. 10. 2024, 
3.   Pregled predloga financiranja društev, ki delujejo na območju KS Loka skladno z javnim  
      razpisom za sofinanciranje društev, 
4.   Pregled vlog in dopisov, 
5.   Pobude in predlogi članov sveta, 
6.   Razno.  
 
Razprave ni. 
 
Sklep: 
Svet KS Loka soglasno sprejme predlagani dnevni red. 
Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep je sprejet.  
 
 
 
 



 
Ad 2 

Pregled in potrditev zapisnika 7. redne seje sveta z dne 17. 10. 2024 

Člani sveta so zapisnik prejeli kot gradivo skupaj z vabilom na sejo. Predsednik predlaga 
razpravo glede na zapisnik prejšnje seje.  

Pri točki je potekala razprava, kjer je povedano, da se je bila osrednja prireditev praznovanja 
praznika KS Loka iz 9.11.2024 prestavljena na 23.11.2024. Člani sveta izpostavijo, da je bilo 
med krajani slišati, da je bilo na prireditve preveč hrane, da se finančni načrt KS Loka ne izvaja 
racionalno. Predsednik obrazloži, da večina hrane ni bila financirana iz finančnega načrta KS 
Loka, temveč je bila donirana s strani donatorjev (anonimen donator za odojka, bograč 
Trubarjev dom upokojencev). Članice Aktiva žena so pekle. Hrana, ki je ostala, se je razdelila 
krajanom. Strošek glasbe je poravnal sponzor.  

 
SKLEP: 
Člani sveta KS Loka so potrdili zapisnik 7. seje sveta KS Loka z dne 17. 10. 2024. 
Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep sprejet.  

 
 

Ad 3 
Pregled predloga financiranja društev, ki delujejo na območju KS Loka skladno z 

javnim razpisom za sofinanciranje društev 
 
Predsednik pove, da je vloge pregledala tričlanska komisija, ki jo sestavljajo Aleksander File, 
Cvetka Ostrovršnik in Anton Vidmar. Vloge je oddalo devet društev. Rezervirana sredstva za 
sofinanciranje dejavnosti društev znašajo 3.000,00 EUR. Predsednik na kratko predstavi vloge 
posameznih društev. Med člani sveta poteka razprava.  
 
Predstavljena razdelitev je v spodnji tabeli: 
 
Naziv društva: Odobrena sredstva v € 
Turistično društvo Loka 360,00 
Aktiv žena Breg 300,00 
PGD Loka 360,00 
KD Primož Trubar Loka 360,00 
KŠTD Razbor 360,00 
Ćili klub Račica 300,00 
Aktiv žena Loka 300,00 
LD Loka 300,00 
PGD Breg 360,00 

 
Sklep: 
Svet Krajevne skupnosti Loka pri Zidanem Mostu je na 8. redni seji, obravnaval 
dobitnike finančnih sredstev iz naslova Razpisa sofinanciranju društev, ki so 
registrirana in delujejo v Krajevne skupnosti Loka in potrdil točkovanje komisije. 
Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep sprejet. 
 

Ad 4 
Pregled vlog in dopisov 

 
Predsednik člane sveta seznani o prejetih dopisih in vlogah, ki so prispele na sedež KS od 
zadnje seje: 



- Prejeta je bila analiza pitne vode na vodovodu Čelovnik (Komunala Sevnica). Iz 
poročila preizkusa vzorca je razvidno, da je voda zaradi prisotnosti bakterij neskladna 
s kriteriji iz Uredbe o pitni vodi in zaradi prisotnosti fekalne bakterije E. coli.  

- S strani Občine Sevnica je bil v vednost prejet dopis, ki je vezan na vsebino sanacijo 
strehe in ureditev etažne lastnine Loka pri Zidanem Mostu 51. Občina Sevnica in 
Mercator d.o.o. se približno dve leti dogovarjata za ureditev etažne lastnine in nujno 
potrebne sanacije strehe na objektu Loka pri Zidanem Mostu 51, kjer je v pritličnih 
prostorih prodajalna Mercator, v zgornji etaži pa so nekdanji prostori krajevne 
skupnosti. Zaradi dotrajanosti in poškodb na strehi je nujno potrebna zamenjava, saj 
zaradi zatekanja in vlage nastaja večja škoda. Občina Sevnica z dopisom ponovno 
poziva solastnika nepremičnine Mercator d.o.o., da se opredeli glede sporazuma in 
glede soudeležbe pri sanaciji strehe. Predsednik je že sam klical g. Borisa Vončina, ki 
je povedal, da čaka odgovor s Hrvaške.  

- Izvedena je bila inventura osnovnih sredstev. 
- Pri Vidku Močivniku je potekal sestanek na tematiko vodovoda Okroglice vezano na 

inšpekcijski zapisnik (6.12.2024). Glede predmetnega vodovoda poda obrazložitev 
član sveta Anton Vidmar.  

- Predsednik predstavi zastarano stanje odprtih postav terjatev iz naslova grobnin. Ga. 
Ostrovršnik je pregledala zadeve in ugotovila, da so bile odpovedi grobov, nekaj je 
pokojnih. Sredstva je nemogoče iztirjati.   
 

Sklep: 
Svet Krajevne skupnosti Loka pri Zidanem Mostu se je na svoji 8. redni seji seznanil z 
odprtimi terjatvami iz naslova grobnin iz leta 2019 (kupec 0402 – občani grobnine Loka 
pri Zidanem Mostu, račun št. 19-0091 z dne 10.1.02019) v skupnem znesku 398,50 EUR 
in predlaga, da se zastarele terjatve odpišejo iz knjigovodskih evidenc KS loka.  
Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep sprejet. 
 
 
  

Ad 5 
Pobude in predlogi članov sveta 

 
Svet KS Loka je na svoji 8. redni seji, dne 13. 12. 2024 obravnaval pobudo vaščanov Loke 
vezano na sestanek 20. 11. 2024 na katerem so bili prisotni Sandi Vrščaj in Karmen Sotošek 
(podjetje Gradnje), Jože Žičkar (vodja nadzora), Luka Novak (Občina Sevnica), Mitja Udovč 
(direktor podjetja Komunala Sevnica d.o.o.) glede informaciji pri izgradnji kanalizacije in RČN 
v Loki. Dogovorjeno je bilo, da se cevi za meteorne vode zamenjajo v celoti z novimi (sedaj fi 
200, nove fi 315). V sredo, 11.12.2024 pa je bilo rečeno, da se nekaj malega cevi menja, ostalo 
le, če se opazijo poškodbe. Na naslednjem sestanku, ki je potekal 11. 12. 2024, kjer so bili 
prisotni Sandi Vrščaj in Karmen Sotošek (Gradnje d.o.o., Jože Žičkar (vodja nadzora), Luka 
Novak (Občina Sevnica), Stojan Žulič (podjetje Komunala Sevnica d.o.o.), Iztok Ameršek 
(projektant RČN in kanalizacije), Robert Potočnik (direktor TDU Loka), Luka Trebše (TDU 
Loka, vzdrževalec), Boštjan Zemljak (TDU Loka, vzdrževalec), Aleksander File (predsednik 
sveta KS Loka), Cvetka Ostrovršnik (podpredsednica sveta KS Loka), je bilo podano vprašanje 
zakaj ne menjavajo cevi za meteorne vode v celoti, saj so obstoječe stare več kot 55 let. 
Predstavnik Občine je podal odgovor, da bodo menjane, ko bodo dotrajane.  
Krajani so mnenje, da to prinaša na dolgi rok dodatna razkopavanja, nov asfalt, ki predstavljajo 
dodatne stroške, ki niso potrebni.  
 
Na izpostavljeno tematiko je med člani sveta potekala razpravo, ki so enotnega mnenja, da je 
potrebno zamenjati vse cevi.  



Ga. Cvetka Ostrovršnik obrazloži mnenja krajanov in direktorja Doma upokojencev Lok okrog 
izgradnje čistilne naprave. Zahvali se občinskima svetnikoma, ki sta težave izpostavila na seji 
občinskega sveta.  
 
Sklep: 
Svet KS Loka zahteva menjavo vseh obstoječih cevi za meteorno kanalizacijo. 
Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep sprejet. 
 
 
Svet KS Loka je na svoji 8. redni seji, dne 13. 12. 2024 obravnaval pobudo vaščanov Loke o 
ustanovitvi vaškega odbora za naselje Loka.  
 
Sklep 1: 
Zaradi zadovoljevanja skupnih potreb občanov na območju naselja Loka se na pobudo 
krajanov Loka in članov sveta ustanovi Vaški odbor Lokam kot posvetovalno telo sveta 
KS Loka. 
Stališča, mnenja, pobude in predlogi vaškega odbora niso zavezujoči in pogoj za 
izvrševanja nalog krajevne skupnosti.  
Mandat vaškega odbora preneha sočasno z dnem poteka mandatne dobe članov sveta 
KS Loka.  
Vaški odbor šteje 6 članov, ki imajo stalno prebivališče v naselju Loka.  
Člane vaškega odbora Loka predlagajo člani sveta KS Loka, imenuje pa jih svet KS 
Loka.  
Pristojnosti vaškega odbora so: sodelovanje pri urejanju in razvoju vaške skupnosti 
Loka, zastopanje interesov krajanov, informiranje krajanov o pomembnih zadevah.  
Vaški odbor izmed svojih članov izvoli predsednika in podpredsednika vaškega odbora. 
Odbor dela ter sprejema svoje odločitve na seji na katri je navzoča večina članov, z 
večino glasov navzočih članov.  
 
Sklep 2: 
V vaški odbor Loka se imenujejo: 

1. Blas Darko, Loka pri Zidanem Mostu 59, 1434 Loka pri Zidanem Mostu, 
2. Blas Branka, Loka pri Zidanem Mostu 59, 1434 Loka pri Zidanem Mostu, 
3. Peklar Bojan, Loka pri Zidanem Mostu 69, 1434 Loka pri Zidanem Mostu, 
4. Šantej Izak, Loka pri Zidanem Mostu 62 a 1434 Loka pri Zidanem Mostu, 
5. Šantej Hermina, Loka pri Zidanem Mostu 62 a, 1434 Loka pri Zidanem Mostu, 
6. Koteski Irena, Loka pri Zidanem Mostu 62, 1434 Loka pri Zidanem Mostu, 

Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep je sprejet.  
 
Člani sveta so mnenja, da je potrebno za vse težave v KS Loka obvestiti občinska svetnika, ki 
bi jih predstavila na seji občinskega sveta.  
 
V nadaljevanju članica sveta Franja Strniša opozori, da se je cesta v Čelovniku dodatno 
posedla. Obveščena je, da bo SIDG sekal gozd in je zaskrbljena zaradi preobremenitve javne 
poti. Če bo cesto utrgalo, bodo ostali brez dovozne ceste. Med člani sveta poteka razprava o 
možni rešitvi oz. o dosedanjih izkušnjah. Možno je poklicati odgovorne na SIDG in jih opozoriti 
na situacijo, omejiti tonažo vozila na cesti s predpisanim prometnim znakom, nadzorovati 
promet in poklicati policijo.  
 
Vidmar Anton pove, da se izvaja sanacija plazu v Dulah – Ruski most.  
 
 



 
 

Ad 8 
Razno 

 
Točka Ad 8 ni bila obravnavana. 
 
Predsednik se zahvali vsem prisotnim na seji. 
 
Seja zaključena ob 19.05  uri. 
Ob zaključku seje je bilo prisotnih 8 članov sveta.  
 
Zapisala:       Predsednik Sveta KS Loka 
Marjetka Flisek                                                                           Aleksander File 


